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电子说明书

Noise Reduction Blender

USER MANUAL

This product shall be subject to the real object

Please read the instructions carefully before use
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使用的电源应是电压120V~,
电流15A以上。

使用安全说明

未按使用说明
操作会有危险。

违章操作可能损坏您
的物品、财产、甚至会
危害到您的人身安全。

使用时请详细阅读本手册操作指示，并妥善保管，以供日后参考。
请严格遵守以下标示，无视该标示或操作失误，都可能会造成重大事故或
者他人伤害的发生。因此，请遵循以下指示。（此产品仅适用于家用）
如果电源线软线损坏，为了避免危险，必须由制造商或其维修部或类似的
专职人员来更换。

使用本产品前， 请详细
阅读本说明书之各项说明。

请勿将本产品用于超出其
功能范围的用途。 切勿让儿童操作本产品。

当电源线，插头，破损或
功能失效时，请停止使用
本产品。

请勿让电源线接触锋利边角
或高温表面。

本产品必须放置在平稳，
可靠的工作台面上操作。

拔插头时请握住插头，请勿
拉扯电源线。

请勿在户外使用。
请勿将本产品浸入水中或任
何其它液体中。

为了确保安全，请勿擅自拆卸本产品。如有异常，请送至公司各地服务中心
或经销处，由合格的维修人员予以检修。
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安全注意事项

特别提示
为保证使用安全，避免对您和他人造成伤害和财产损失，
请您务必遵守以下安全注意事项。
不遵守安全警告而错误使用可能导致事故发生。
本产品未考虑以下情况：
⸺无人照看的幼儿和残疾人对器具的使用。
⸺幼儿玩耍器具的情况。
表示 【禁止】 的内容
本产品工作时严禁空载运行或超负载使用。
本产品工作时，禁止移动产品或触碰正在运动中的部件，避免意外伤害。
禁止将电源线挂于锋利的物体上，且不能连接到可移动的物体。
禁止在倾斜的台面或不稳定的台面使用本产品。
禁止加入热的食材进行热饮功能制作（不超过60 °C)。
请勿使用劣质排插转接，以免引起火灾和人身伤害。
禁止将产品放置在太靠近炉具的地方，以免产品受损或引起火灾和人身伤害。
表示 【强制】 的内容
请勿让儿童单独操作使用，确保不会将产品当成玩具，要放在婴儿接触不到的地方。老年
人或残障人士以及无使用经验的人应该在监护和指导下使用本产品。
如插头或其他零件损坏时，必须停止使用本产品，并到指定维修点，请专业人士更换或维
修，以免引起伤害。
在装上或取下搅拌杯及杯盖等任何部件前，请确保产品处于断电状态。
若电源线损坏，为了避免危险，必须由制造商、其维修部或类似部门的专业人员更换。
请勿使用本产品以外的附件和配件，以免引起火灾和人身伤害。
请勿在无人看管的情况下运行本产品。
可能造成人员伤亡的事项
使用前请确认电压是否和本产品规格一致(120V~ 60Hz), 以免引起产品安全危险和损坏。
本产品高速连续运行时间不超过3分钟，在操作中，如发现机座过热现象，应停机约20分
钟，待其冷却后方可继续操作。
可能造成轻伤或者财产损失的事项
本产品内设过热保护装置，当非正常使用或电机严重超载运行时，产品会自动停机保护，
如保护30分钟后，仍不能启动，产品需送本公司维修网点维修，请勿自行拆机。
使用产品后，清洗干净与食物接触的部位，避免长时间不用残留物腐蚀散发出异味。
若产品在使用过程中出现卡死现象，请立即关掉电源，拔下电源的插头，取下容器，将卡
死刀片的材料取出，待电机冷却后方可继续使用。
产品使用后，请及时拔掉电源及清洗产品。
产品使用前，请确保桌台清洁，及时清理油污。
本产品与其它厨房电器的最佳距离请保持30厘米以上。
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部件示意图

■ 使用前须知：
1、 热饮功能使用液体温度不超过60℃。
2、 主机外部可用拧干的布擦拭，请勿将主机放入水或其他液体中，也不能在水或其
      它液体下冲洗，以防漏电或器件损坏。
3、 清洗杯体时，杯体外侧及杯底请用拧干的布擦拭干净，杯体内侧及杯盖可用清水
      冲洗；刀片非常锋利，清洗时小心刀片划伤，可用刷子或佩戴保护手套。严禁浸入
      水或其它液体中清洗！
4、 请勿使用钢丝球、研磨性清洁剂或腐蚀性液体(比如汽油或丙酮)来清洁产品。
5、 打豆浆时，最大容量不要超过最大热饮刻度线。
6、 请将食材清洗并切至边长不大于15毫米的块状。

使用说明

防止食材溅出，杯盖安装到位后方可启动产品
罩在搅拌杯外面，可降低噪音

产品动力源
装食材容器，内含粉碎食材刀片

控制机器工作方式
用于量取干豆、大米等食材 
用于清洁产品

部件名称
隔音罩

杯盖
搅拌杯

主机
控制面板

量杯
毛刷

功能介绍

杯盖

隔音罩

主机

搅拌杯

控制面板

附件：

量杯

毛刷

使用注意：
因产品外观各有差异，上图仅供参考，具体请以包装箱内实物为准。

300mL

600mL

900mL

1100mL
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控制面板说明

点击此键可预先约定热饮功能完成时间，可调时间1~12小时；
可预约菜单功能：豆浆/米糊/杂粮粥/花茶/银耳羹/浓汤/燕窝。

选择好功能菜单后，点击此键可进入工作；
工作过程中如需取消，可点击此键进行取消。

点击此键可选择功能菜单，在十种菜单之间循环选择切换。

备注：
1、 使用前，应检查杯盖是否合到位，否则不能进入操作界面。
2、 所有功能工作结束后（“滴滴滴”提示3声）回到待机界面。

显示屏

功能菜单显示屏

点击此键一键清洗或不同档位搅拌,连续点击可调档1~8档。

点击此键可调整预约时间。

点击此键可调整加热温度。

Juice Soymilk Paste Porridge Nut milk

SoupTea Tremella Bird's nest Heating

TIME TEMP

MENUPreset

Start
Stop

Stir
Wash

菜单
Menu

预约
Preset

启动/停止
Start/Stop

搅拌/清洗
Stir/Wash

时间
Time

温度
TEMP

杯子加水0.9L，合上杯盖，在接上电源30秒内同时按住“时间”和“温
度” 键持续2S以上，蜂鸣器鸣叫1声，进入高原识别程序，数码管显
示跑马灯状态，海拔识别完成后蜂鸣器鸣叫5声回到待机状态，即
完成高原识别程序。此时断电拔插头， 然后再插上使用即可。

高原
识别程序
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注意：
机器运行过程中如果打开杯盖，那么程序立即终止，重新盖上后，程序不会
继续进行上一步操作。

1

2

3
4
5

6

7
8

豆浆 Soymilk

果蔬 Juice

米糊 Paste
杂粮粥 Porridge
果仁露 Nut milk

花茶 Tea

营养汤 Soup

制作以大豆为主，按食谱搭配品
味的各种豆浆

制作水果汁、菠萝汁或混合果汁

制作食谱中的米糊
制作食谱中的杂粮粥

制作营养汤
银耳羹 Tremella 制作银耳羹

9

10 加热 Heating 可进行加热，加热温度可调40~100°C，100℃加热到100℃直
接回到待机状态；其它温度自动维持 2H后回到待机状态

燕窝 Bird’s nest 制作燕窝

序号 模式 用途 默认时间
（min）

可调时间
（min）

制作食谱中的果仁露

制作各种花茶

35

3

33
40

40
90

40

27

20

/

/

/
/

30-120
40-120

20-60

/

10-30

使用方法
1、 将食材切成约15mm大小块状（好
     像花生粒大小）。

2、 使用3量杯米或者豆配玻璃内胆
      900mL刻度的水，可参 照食谱比例
      或依据个人口味量取适量的食材。

3、 将量好的食材倒入搅拌杯中。
     （注意搅拌杯内不应有其他异物）

4、 向搅拌杯内加入适量纯净水。
    （注意： 水位不能超过最高水位线)

冷饮上限

热饮上限

300mL

600mL

900mL

1100mL
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6、 将装好食材的搅拌杯底部擦干，
      放入主机中

9、 点“菜单”键选择相应的功能。  
    （如： 米糊）

10、 点击 “启动/停止” 按键，开始工
       作！（工作中有忽快忽慢声音，属
       正常现象）

11、 工作完成，蜂鸣器响三声，机器
       回到待机状态

12、 拔出电源线，打开杯盖 （打开杯
       盖时注意涌出蒸汽，防止烫伤）

启动/停止
键启动

5、  将杯盖旋入搅拌杯合好盖（杯体有
       开盖保护装置，如杯盖未合到位，
       产品显示屏闪烁，不能正常工作）

8、 插上电源线，接通电源时， 产品
     “滴”一声显示屏全亮。（如果显
     示屏闪烁表示杯盖未合到位）

7、  将隔音罩罩在主机上

Juice Soymilk Paste Porridge Nut milk

SoupTea Tremella Bird's nest Heating

TIME TEMP

MENUPreset

Start
Stop

Stir
Wash

Juice Soymilk Paste Porridge Nut milk

SoupTea Tremella Bird's nest Heating

TIME TEMP

MENUPreset

Start
Stop

Stir
Wash
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13、 倒出浆液，依据个人口味加入调
        味料。 （倒浆时请勿过急，防止
        液体溅出）

14、 及时清洗搅拌杯内部，并用布清
       洁外壳

1、 制作糊、 豆浆等必须选择对应的功能按键， 否则制作出来的食品会出现口感不好，
      煮不透等情况， 严重时将造成溢出或者糊底！
2、 若出现功能错误需切换功能， 请单击 “启动/停止” 键， 取消当前功能。 更换食材后， 
     再重新选择正确程序启动。
3、 食谱中的食材份量均按照标准水位进行配备， 用户在使用时请根据水量及食物种
     类调整食材总份量，其中加热和冷饮功能都不能超过最大刻度线。
4、 在制作果蔬类饰品时，请预先将有核的食材去核后方可放入搅拌杯中，并加入适量
     的饮用水或牛奶。
5、 请勿用本产品直接豆浆、 冷米糊等粘稠的液体进行二次加热， 否则会造成“糊底” 
      等的烧焦情况，产生异味。
6、 机器在工作过程中， 搅拌杯内液体沸腾后请小心壶嘴喷出水蒸汽和溅出的热水。 
     工作过程中切勿揭开杯盖。
7、 机器制作过程中请勿在杯体内添加调味料 (如砂糖、 黑糖等）， 以避免调味料在加热
     时粘着在搅拌杯底部。
8、 接通电源前， 请务必确保杯盖安装到位。
9、 产品通电时， 严禁将手或尖锐硬物等伸入搅拌杯内， 以免受伤或使产品受损。

注意

■  量杯使用说明

1、 制作米糊时， 量杯量取米1杯， 需加水至300mL刻度线,
     2杯需加水至600mL刻度线，3杯加水至900mL刻度线。
2、 制作豆浆时， 量杯量取干豆1杯， 需加水至300mL刻度线,
     2杯需加水至600mL刻度线，3杯加水至900mL刻度线。

300mL

食材装到量杯300mL刻度
线为一杯分量，无需装满
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120V~
60Hz

电机热保护器微动开关

电路原理图

清洁与保养
■  清洁
1、 主机在打完果汁倒出后， 即刻加入清水， 使用 “清洗” 的工作方式， 可以更好的
     清洗主机内的玻璃杯
2、 断开电源， 主机外部可用拧干的布擦拭， 请勿将主机放入水或其它液体中， 以防
     漏电或器件损坏。
3、 清洗杯体时，杯体外侧及杯底请用拧干的布擦拭干净，杯体内侧及杯盖可用清水
      冲洗；刀片非常锋利，清洗时小心刀片划伤，可用刷子或佩戴保护手套，严禁浸入
      水或其它液体中清洗！
4、 请勿使用钢丝球、 研磨性清洁剂或腐蚀性液体 （比如汽油或丙酮） 来清洁产品。
5、 如部件被果蔬汁染色， 在冲洗前加几滴食用油进行擦拭， 可更好地清除染色。
6、 用清水冲洗部件后， 再彻底擦干。

■  保养
1、 本产品宜经常使用， 以保持电机干爽。
2、 如长期不用， 请将本产品保存在干燥通风处， 以防止电机受潮。

产品技术参数

JD-J03 120V ~ 60Hz 600W 250W
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异常分析及处理

1、 产品如出现异常情况如： 异常噪音、 气味、 烟雾等， 应立即切断电源， 停止使用。
2、 如出现产品不能工作， 请检查电源是否连接好， 开关是否打开， 搅拌杯是否安装
      到位。
3、 如经上述检查， 产品还是不能工作， 请到指定的维修中心维修和咨询。

■  异常处理

■  故障分析及排除

指示灯不亮 电源线未插好
选功能后， 未按启动键
杯盖打开，数码管闪烁显
示“- - - -”

检查电源线并保证插好
选好功能后， 再按下 “启动/停止” 键
将杯盖重新盖好， 杯盖装到位后会听
到鸣一声

指示灯闪烁

断电间隔短， 系统未复位

加水过多或过少
电源电压过低
食材太多或太少

食材加太多
按错功能键

杯内未清洗干净

断电3分钟后再通电使用
正常现象
请加水至正确的水位线
可用家用稳压器
请按食谱配方操作

请按食谱配方操作
选择正确的功能键

请将杯内清洗干净再使用

按键无反应

食材打不碎

糊底

产品已在执行程序

故障 可能性原因分析 解决对策

热敏电阻 E1 热敏电阻短路 程序连续1秒检测超出正常设定值，报E1

电压异常 E2 电压不稳
电压不稳（电压超过156V或者低于85V） 
进入功能才会显示报警

温升异常 E3
温升异常，防干
烧

程序连续检测到温度上升超出正常设定
值，报E3

过零异常 E4 过零信号失效
程序连续5秒检测到没有过零信号，显示
E4

故障类型 代码显示 状态 备注
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食谱

售后服务政策

黄豆豆浆
材料：70g黄豆（约3杯）
做法：将所有材料洗净后放入搅拌杯中，加纯净水至900mL刻度线，
             点击“菜单”键选择“豆浆”功能，再按“启动/停止 ”键即可。

花生豆浆
材料：1.5杯黄豆、1.5杯花生 
做法：将所有的材料洗净后放入杯中，加纯净水至900mL刻度线，选
             择“豆浆” 键，再按“启动/停止 ”键即可。

黑芝麻糊

杂粮粥

材料：芝麻30克、粘米55克、砂糖适量 
做法：将所有的材料洗净后放入杯中，加纯净水至900mL刻度线，点击
           “菜单”键选择“米糊”功能，再按“启动/停止 ”键即可

注：最大刻度的水是指先放入其他材料，再倒入水至最大刻度线

果蔬汁
材料：红心火龙果 3/5个（约240g） 酸奶180mL、适量蜂蜜、冰块少许 
做法：将所有材料洗净后放入搅拌杯中，点击“菜单”键选择“果蔬”
             功能，再按“启动/停止 ”键即可。

材料： 70g杂粮（约3杯）
做法：将所有的材料洗净后放入杯中，加纯净水至900mL刻度线，点击
           “菜单”键选择“杂粮粥”功能，再按“启动/停止 ”键即可。

材料：50g核桃 250ml牛奶
做法：将所有的材料洗净后放入杯中，倒入250ml牛奶，点击“菜单”
             键选择“果仁露”功能，再按“启动/停止 ”键即可。

核桃
果仁露

薄荷玫瑰
花茶

材料：干玫瑰花数朵、新鲜薄荷叶适量、冰糖适量、最大刻度的水 
做法：将所有的材料洗净后放入杯中，倒入纯净水至900mL刻度线，
             点击“菜单”键选择“花茶”功能，再按“启动/停止 ”键即可。

PandaBrands Inc保证本产品自购买之日起一年内无材料或工艺缺陷，前提是本
产品在家庭环境中使用。
本产品有限保修不包括由于不当操作、意外损坏或非专业人员进行或试图进行维
修而导致的故障。
如果产品在30天内购买，符合上述保修条件的缺陷产品将免费更换或维修。超过
30天但在最初购买后一年内，产品将免费维修或更换，客户将负责运费。购买一年
后，客户将承担零件、人工和运输费用。
本产品不用于商业用途，因此，此类商业用途将使本保修失效。
欲了解更多信息，请联系客户服务部门service@pandabrands.com.
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Warning
Any operation not based 
on the direction for use 
will cause danger.

Direction for Safety in Use

Any operation against rules may 
damage your goods and/or 
properties, and even harm your 
personal safety.

When using this product, you are required to carefully read the operation instructions 
in this Manual and keep this Manual property for future reference. 
Please strictly abide by the following marks. Ignoring these marks or operation 
mistakes may cause major accidents or hurt others. Therefore, please abide by the 
following marks. (This product is only applicable to household purposes.)
If the power line is damaged, it must be replaced by the professional personnel from
the manufacturer or its maintenance department or similar department in order to 
avoid danger.

Attention

Attention

Please carefully read various 
instructions in this Manual
before using this product.

The power supply to use should be 
of 220-240V and more than 15A. 

Please do not use this 
product for any purpose 
beyond its functional scope. 

Be sure not to allow a child to 
operate this product.

Please stop using this 
product when the power line 
or plug is damaged or any of 
its function is disabled.

Please do not make the power line 
touch any sharp edge or corner or 
high-temperature surface.

This product must be 
operated on a balanced and 
reliable worktable. 

When pulling the plug, you are 
required to hold the plug but not 
pull the power line.

Please do not use this 
product outdoors.

Please do not soak this product in 
water or any other liquid.

Please do not dismantle this product arbitrarily in order to ensure safety. In case 
of any abnormal circumstance, please send this product to local service center 
or agency of this company and invite qualified maintenance personnel to 
overhaul it. 
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Attention to Safety
Special Tips
Be sure to abide by the following matters needing attention to safety in order to ensure safety 
in use and thus avoid causing injuries and property loss to you and others.
Failure to abide by safety warnings and wrong use may cause accidents.
This product does not consider the following circumstances:
— Any infant without supervision or disabled person uses this product.
— Any infant plays with this product.

The mark “       ” represents the “prohibited” content.
It is strictly prohibited to operate this product under no load or at an overload when it is working.
It is prohibited to move this product or touch any of its components in motion in order to avoid 
any accidental injury when it is working.
It is prohibited to hang the power line of this product on any sharp object and it is not allowed to 
connect the power line to any mobile object.
It is prohibited to use this product on an inclined or unstable worktable. 
Please do not use an inferior extension socket in order to avoid a fire accident or personal injury.
It is prohibited to place this product in a place too close to a stove in order to prevent it from 
being damaged or causing a fire accident or personal injury. 

The mark “     ” represents the “mandatory” content.
Please do not allow a child to independently operate or use this product, please ensure that a 
child will not treat this product as a toy, and it is necessary to place this product in a place out of 
a baby’s reach. Any person, who is old, disabled or without experience in use, should use this 
product with guardianship and guidance.
When the plug or any other component is damaged, it is a must to stop using this product and 
invite professional personnel of any designated maintenance center to replace or repair this 
product and thus prevent it from causing any injury.
Before unpacking or testing any component of this product, please ensure that this product is 
disconnected from power supply.
If the power line is damaged, it must be replaced by the professional personnel from the 
manufacturer or its maintenance department or similar department in order to avoid danger.
Please do not use any accessory or fitting other than original accessories and fittings of this 
product in order to avoid fire accidents and personal injuries.
Please do not allow any infant without supervision to run this product.

The mark “     ” represents the matters possibly causing casualties.
Before using this product, it is necessary to ensure that the voltage is consistent with its 
specification (120V~, 60Hz) in order to prevent this product from suffering any safety-related 
danger and damage.
With regard to working time of this product, it is a must to ensure that continuous stirring time 
does not exceed 6 minutes. During the operations, if the chassis overheats, it is necessary to 
stop this product for about 20 minutes and it is not allowed to proceed with operating this product 
until it is cooled.



The mark “      ” represents the matters possibly causing slight injuries or property loss.
This product is equipped with built-in overheating protector. When it is used abnormally or its 
motor runs at a serious overload, this product will automatically stop for protection. If this product 
cannot be started after it is protected for 30 minutes, it is necessary to send this product to a 
maintenance outlet of this company for maintenance and it is not allowed to dismantle this 
product arbitrarily.
After using this product, it is necessary to clean all the positions touching food in order to 
prevent this product from sending forth peculiar smell after being not used for a long time. 
If this product gets stuck during its use, please immediately turn off it, pull out the power plug, 
remove the container, take out the material(s) leading this product to getting stuck and then 
continue using it after the motor is cooled. 
After using this product, you are required to timely pull out the power plug and clean this product.
Before using this product, you are required to ensure that the worktable is clean and greasy dirt 
is eliminated timely.
Please keep the optimal distance of more than 30 cm between this product and any other kitchen 
appliance.
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Schematic Diagram of Components

Enclosures

Lid

Glass Jar

Main Body

Control Panel

Accessories:

Measuring Cup

Brush
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Parts Function

Cover the outside of the glass jar to reduce noise.

Lid

Glass Jar

Product power source.

Control panel

Measuring cup

Brush

 Matters Needing Attention to Use:  
The above diagram is used for reference only due to difference in appearance of product. 
Specific diagram is subject to the physical object in the box.

Enclosures

Prevent ingredients from spilling, and start the product after the lid is in 
place.

Food container with shredded food blade.

Main body

Control how the machine works.

For measuring dry beans, rice and other ingredients.

For cleaning products.

Direction for Use 
Before use:

1. The temperature of the liquid used for the hot drink function should not exceed 60 °C.
2. The outside of the main unit can be wiped with a wrung cloth. Do not put the main unit in

water or other liquids, and do not put it in water or other liquids.Flush under other liquids to
prevent leakage or device damage.

3. when cleaning the cup body, the outside of the cup body and wipe the bottom of the cup clean
with a wrung out cloth, inside the cup. The side and lid can be washed with water; The blade is
very sharp, be careful of blade scratches when cleaning, use a brush or wear protective gloves.
Do not immerse in water or other liquid cleaning!

4. Do not use steel balls, abrasive cleaners or corrosive liquids (such as gasoline or acetone)
to clean the product.

5. When making soy milk, the maximum capacity should do not exceed the maximum hot drink
mark.

6. Please wash the ingredients and cut them into pieces with a side length of no more than
15 mm.

Description of Control Panel:

(This picture is just a schematic diagram and the specific diagram should be subject to the physical object.)

Display

Time Temperature

Function menu displayJuice Soymilk Paste Porridge Nut milk

SoupTea Tremella Bird's nest Heating

TIME TEMP

MENUPreset

Start
Stop

Stir
Wash
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S.N. Mode Purpose(s) 

Click this button to select the function menu, and cycle through ten menus.
Click this button to pre-determine the completion time of the hot drink 
function, and the adjustable time is 1~12 hours.

After selecting the function menu, click this button to enter the work;
If you need to cancel during the work, you can click this button to cancel.

Click this button to adjust the appointment time.

Add 0.9L of water to the jar, close the lid, press and hold the "time" and 
"temperature" keys within 30 seconds of power on for more than 2S, the 
buzzer buzzes once, enter the plateau recognition program, the digital 
tube displays the running lamp state, the buzzer buzzes 5 times after the 
completion of the altitude recognition to return to the standby state, that is, 
the plateau recognition program is completed. At this time, power off and 
unplug the plug, and then plug it to use.

Click this button for one-key cleaning or stirring at different gears, and 
continuously click to adjust gears 1 to 8.

Plateau 
Recognition 
Program

Time

Stir/Wash

7

Click this button to adjust the heating temperature.Temperature6

5

Start/Stop

4

3

Reserve

Menu

2

1

Preset Menu Function Default Time(min) Adjustable Time(min)

Making fruit and vegetable juices

Make a variety of soy milk based 
on soybeans

Making rice cereal

Making Nut milk

Making Tea

Make the multigrain porridge

Tea

Nut milk

Porridge

Paste

Making Tremella soup

Making Bird's nest,

Can be heated, the heating temperature can be adjusted from 40 to 
100°C. 100°C heating to 100°C directly return to standby state. The other 
temperature is automatically maintained for 2 hours and then returned to 
the standby state

Making Soup

Heating

Bird's nest

Soup

Tremella

Soymilk

Juice

NO

6

5

4

3

10

9

8

7

2

1

20

27

40

33

40

40

90

35

3

10-30

/

/

/

20-60

30-120

40-120

/

/
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3. Pour the measured ingredients into the 
    glass jar.

4. Add an appropriate amount of purified 
    water to the glass jar.
    The water level cannot exceed the 
     maximum water level line
     Cold : 1100ML 
     Hot: 900ML 

Cold Drink

Hot Drink

300mL

600mL

900mL

1100mL

5. Screw the lid into the glass jar and close 
    the lid (the body of glass jar has open 
    cover protection device, if the cup cover 
    is not closed in place,The product display 
    flickers and does not work properly)

6. Place the jar at the right position on 
    the host machine.

Usage
1. Cut the ingredients into about 15mm chunks 2. Use 3 measuring cups of rice or beans

    with glass liner 900ml scale of water, 
    take the right amount of ingredients 
    according to personal taste.
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9.  Click the "Menu" button to select the
     corresponding function.

Paste

10. Press the “Start/Stop” button when 
      this product starts to work! (The fast 
      and slow sound during the work of this 
      product belongs to normal design.

The “Star/Stop” 
button starts.

Juice Soymilk Paste Porridge Nut milk

SoupTea Tremella Bird's nest Heating

TIME TEMP

MENUPreset

Start
Stop

Stir
Wash

11. When this product finishes its work, the 
      buzzer sounds three times and then this 
      product returns to the standby mode.

12. Pull out the power line, remove the
      jar and then open the jar cover. 
      (Note: It is necessary to prevent the 
      gushing steam from scalding you 
      when opening the jar cover!)

13. Pour out the seriflux and add seasonings 
      as per personal taste. (Please do not pour 
      out the seriflux too violently in order to 
      prevent the liquid from splashing.

14. Please timely clean the interior of the
      jar and use wet cloth to clean the shell 
      of this product.

Juice Soymilk Paste Porridge Nut milk

SoupTea Tremella Bird's nest Heating

TIME TEMP

MENUPreset

Start
Stop

Stir
Wash

7. Put the soundproof cover on the main unit. 8. Plug in the power cord, and when 
    the power is turned on, the product 
    A "beep" sounded and the display 
    turned on. (if the display The display 
    flashes to indicate that the lid is not 
    in place)
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Matters Needing Attention: 
1. The feeling is not good, the cooking is not complete, etc. In severe cases, it will cause 
    overflow or smear!
2. If there is a function error and need to switch the function, please click the "Start/Stop" 
    button to cancel the current function.  Re-select the correct program to start.
3. The ingredients in the recipe are prepared according to the standard water level.
    The food type adjusts the total amount of ingredients, and the heating and cooling functions 
    cannot exceed the maximum mark.
4. When making fruit and vegetable accessories, please remove the core of the ingredients 
    before putting them into the mixing cup, and add appropriate amount of drinking water or milk.
5. Please do not use this product to directly heat thick liquids such as milk, soy-bean milk and 
    cold rice paste. Otherwise, food will be burnt on bottom of jar during heating. It will cause 
    burns such as "paste bottom", resulting in an odor.
6. During the working process of the machine, after the liquid in the mixing cup boils, please be 
    careful of the water vapor and splashed heat from the spout water. Do not open the lid of the 
    cup during work.
7. Do not add seasonings (such as sugar, brown sugar, etc.) to the cup during the production 
    process of the machine to avoid seasoning. Sticks to the bottom of the jar while heating.
8. Before turning on the power, please make sure that the cup cover is installed in place.
9. When the product is powered on, it is strictly forbidden to put your hands or sharp hard 
    objects into the mixing cup to avoid injury or damage to the product.

Direction for Use of Measuring Cup

1. When making rice paste, measure 1 cup of rice with a measuring cup, 
    add water to the 300mL mark, 2 cups need to add water to the 600mL 
    mark, add 3 cups of water to the 900mL mark.
2. When making soy milk, measure 1 cup of dry beans with a measuring 
    cup, add water to the 300mL mark, 2 cups need to add water to the 
    600mL mark, add 3 cups of water

Maintenance
1. It is appropriate to frequently use this product to keep its motor dry. 
2. If it is not used for a long time, it is necessary to store this product in a dry and ventilated place 
    in order to keep its motor from moisture. 

Cleaning and Maintenance
Cleaning

1. After the jar makes fruit juice and the latter is poured out, it is necessary to immediately add 
    clean water and use the mode “ Inching / Washing ” repeatedly to better clean the jar. 
2. After this product is powered off, the exterior of main body can be wiped with dry cloth. 
    Please neither soak the main body in water or any other liquid nor rinse the main body under
    water or any other liquid in order to avoid leakage of electricity or prevent components of this 
    product from being damaged.
3. When cleaning the cup body, the outside of the cup body and wipe the bottom of the cup clean 
    with a wrung out cloth, inside the cup. The side and lid can be washed with water; The blade is 
    very sharp, be careful of blade scratches when cleaning, use a brush or wear protective gloves. 
    Do not immerse in water or other liquid cleaning!
4. Please do not clean this product with any steel wire ball, abrasive detergent or corrosive liquid 
    (such as gasoline or acetone).
5. If any component of this product is colored by fruit and/or vegetable juice, it is necessary to add 
    several drops of edible oil before rinsing it to better eliminate the color.
6. Thoroughly wipe such component dry after rinsing it with clean water. 

300mL



Schematic Circuit Diagram

(Note: The wiring is subject to change without notice.)
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Control Panel

Magnetically 
Controlled 
Switch

Thermal 
Protector 
for Motor

Motor

PCB

Fuse Fuse
Heating 
Tube

Micro Switch

120V~ 60Hz

NTC

Specification

Voltage Frequency Motor Power

120V~

Model

JD-J03 60Hz 250W 

Heater power

600W 

Analysis and Disposal of Abnormal Circumstances

1.

2.

3.

It is necessary to immediately power this product off and stop using if it is in abnormal 
circumstances such as abnormal noise, peculiar smell and smoke.
If this product fails to work, please check whether the power line is connected property 
or not, whether its switch is turned on or not and whether the stirring cup is installed in 
place or not. 
If this product still fails to work upon above check, please send it to any designated 
maintenance center for maintenance and consulting. 

Disposal of Abnormal Circumstances
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Failure Analysis and Troubleshooting

Failure Possible Cause(s) Solution 
The power indicator 
light does not go on.  

The indicator light 
flashes.

A button does not 
respond. 

The power line is not 
inserted well.

Check the power cord and 
ensure that it is inserted well.

After selecting a function, press 
the Start/Stop button.

Not press the “ Start ” 
button after selecting the 
target  function.

The lid opens and the 
digital tube flashes, 
display "- - - -"

Put the lid back on the cup. 
Once the lid is in place, you will 
hear a chirp

The system is not reset 
due to short power 
disconnection interval. 

Power on and use this product 
after disconnecting its power 
supply for 3 minutes. 

The food cannot be 
smashed.

The added water is too 
much or less.

Please add water to the correct 
water level.

The power voltage is too 
low.

You may use a household voltage 
stabilizer.

The food material(s) is/are 
too much or less.

Please operate as per the recipe.

The food adheres to 
the bottom.

The interior of jar is not 
clean.

Use this product after cleaning 
the interior of its jar.

The added food material(s) 
is/are too much. Please operate as per the recipe.

Press a wrong functional 
button. Select a correct functional button.

This product is executing 
the program.

It is a normal phenomenon. 

Display Display State NOTES

Thermistor E1 Thermistor short 
circuit

The program continuously detects the 
exceedance of the normal set value for 
1 second，display E1

Voltage 
Anomaly E2 Instable voltage

Voltage instability (voltage more than 
156V or less than 85V) will display 
alarm when entering the function

Temperature 
Rise Anomaly E3

Abnormal 
temperature rise, 
dry burn prevention

The program continuously detects a 
temperature rise beyond the normal set 
value，display E3

Zero Crossing
 Anomaly E4 Zero crossing 

signal fail

The program detected no crossing 
signal for 5 consecutive seconds，
display E4
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SoyMilk

Ingredients：
Soybean 70g (about 3 cups)

Steps：
1. Wash the Ingredients.
2. Put all the Ingredients into the glass jar, add water to scale 
900ml.
3. Select the "Soymilk" function, press the start button and wait 
for the program to finish.

Peanut SoyMilk

Ingredients：
Soybean 1.5 cups
Peanut  1.5 cups

Steps：
1. Wash the Ingredients.
2. Put all the Ingredients into the glass jar, add water to scale 
900ml.
3. Select the "Soymilk" function, press the start button and wait 
for the program to finish.

Black sesame
paste

Ingredients：
Black sesame 30g
Rice 55g
Appropriate amount of sugar

Steps：
1. Wash the Ingredients.
2. Put all the Ingredients into the glass jar, add water to scale 
900ml.
3. Select the "Paste" function, press the start button and wait 
for the program to finish.

Fruit and
vegetable juice

Ingredients：
Red heart dragon fruit 240g
Yogurt 180mL
Appropriate amount of honey
A few ice cubes

Steps：
1. Wash the Ingredients.
2. Put all the Ingredients into the glass jar
3. Select the "Juice" function, press the start button and wait for 
the program to finish.

Recipe
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Walnut drink

Ingredients：
Walnut 50g
Milk 250ml 

Steps：
1. Wash the Ingredients.
2. Put all the Ingredients into the glass jar
3. Select the "Nutella" function, press the start button and wait 
for the program to finish.

Peppermint rose
flower tea

Ingredients：
Appropriate amount of Peppermint
Appropriate amount of Rose
Appropriate amount of Sugar 

Steps：
1. Wash the Ingredients.
2. Put all the Ingredients into the glass jar, add water to scale 
1100ml.
3. Select the "Tea" function, press the start button and wait for 
the program to finish.

After-sales service policy
PandaBrands Inc warranties this product to be free from defects in materials or craftsman-
ship for a period of One year following the date of purchase, provided that the product is 
used in a home environment. This limited warranty does not cover failure due to abusive 
operations, accidental damage or when repairs have been made or attempted by non 
professional.  A defective product meeting the above warranty conditions set forth herein 
will be replaced or repaired at no charge if the product is purchased within 30 days. 
Beyond 30 days but within One year of original purchases, the product will be repaired or 
replaced free of charge and customer will be responsible for shipping charges. Beyond 
One Year of original purchase, customer will be responsible for parts, labor and shipping 
charges.  This product is not intended for commercial use, and accordingly, such commer-
cial usage will void this warranty. For more information, please contact the customer 
service at service@pandabrands.com.

Coarse cereal
porridge

Ingredients：
Coarse cereal 70g (about 3 cups)

Steps：
1. Wash the Ingredients.
2. Put all the Ingredients into the glass jar, add water to scale 
900ml.
3. Select the "Porridge" function, press the start button and wait 
for the program to finish.




